

2012-09-21 Hovedstyrets erfaringsmøte

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 12-15

Servering: Christian

Referering: Christian

Vintraff: Magnus, Christian, Hanne, Martin

Tilstede: Alle. Tri dro tidlig.

124 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

Godkjent

125 Status for komiteene.

arrKom

- Tilbakeblikk på immballet. Studielånsplis før immballet, gikk greit, noen gamle kom også. Har begynt å planlegge julebord, Åre, bowling, pirbadet. Har fått forespørsel fra Abakus om X-fest. Alle har fått t-skjorter (de er for store), og har begynt å planlegge teambuilding

banKom

- Hadde ikke møte søndag, men all is good.

bedKom

- Hadde møte på onsdag. Har begynt å planlegge Oslo-tur. Alle har signert taushetserklæring.

dotKom

- Nesteleder og økonomiansvarlig velges neste møte. Koding på onlineweb4 begynnes på neste møte. Har spurt etter penger, bankom behandler dette. Har begynt å planlegge teambuilding.

fagKom, med eksKom

- Har planlagt alle kurs som kommer. Skal sette igang nå med lightningtalks. Har diskutert taushetserklæringer, blir et eget punkt. proKom, med redaksjonen

- Offline er sched. for 15. oktober. Har mange artikler planlagt. Mer enn nok å ta av. Utsendelser er under kontroll, alle skal ha fått. Har begynt å planlegge en pressesosialisering. Har begynt å planlegge teambuilding. CaG var på besøk på tirsdag, var hyggelig. Lagde plakater o.l.

triKom

- Har valgt å vente litt med nesteleder. Har begynt å planlegge kontorvakter. Trenger også kortnumre slik at alle kan få tilgang. Lunsjdagen er satt foreløpig til torsdag. Har begynt å ta i kontorprosjektet. Teambuilding er under planlegging.

126 Samarbeid med kjelleren - Jim kommer på besøk

Kluss med styrevors før immball. Det fremlegges retningslinjer for lån av kjelleren. Retningslinjene diskuteres, HS er positive til retningslinjene og ingen store avvik fra originalfremstillingen blir bestemt.

127 Felles lunsjtid?

TriKom har foreslått torsdag 12-2, men må se an litt

128 Ny møtetid

Ny møtetid blir enten 12-15, eller 14-17. Linn må se an når fagkom kan ha møte.

129 Balansering av produktpriser

Det har vært et balanseringsmøte med bankom, fagkom, bedkom og redaktør. Nye priser blir presentert, og vedtatt av hovedstyret.

130 Vennekapspinn med Abakus

Vi er enige om å heller bruke energi på andre måter å samle linjeforeningene enn materielle goder/bling.

131 Klassebilder

Tidspunkt diskuteres. Det er enighet om at en søndagskveld vil være da folk flest har tid til å komme. Prokom ruller ballen videre her.

132 Immball - Erfaringer

Blir fylt inn i HS/arrkom-wikien

133 Komité-kickoff - Erfaringer

Den ble kjørt litt for sent. Komitekursene ble for noen bare samtaler med komiteen med praktisk info, og ikke kurs. Kanskje kjøre enda tidligere på dagen med middag hos komiteleder, før kjelleren. Vi bør kjøre det rett etter opptak, før noen har hatt noen møter. Litt mer pumped stemning, litt mindre forelesning. Det skal være en kickoff for de nye og de gamle.

134 EksKom - Erfaringer

- Ekskursjon avlyst
 - Erfaringer blir fylt inn i HS-wiki
 - Konklusjon: Vi tar erfaringsskrivet selv. Ekskom er i BRREG, Online må samle trådene så vi kan gi pinnen videre til neste år.
- Kommunikasjon mellom HS, fagkom, Bedkom og ekskom må være mye bedre.

135 EksKom 2014?

- Forslag om innstilling til ekskom 2014 nå. Vi prøver å få interne komitemedlemmer først for å få litt rammer. En fra bedkom, en fra fagkom og en fra arrkom. Disse blir ansvarlige for opptak av flere medlemmer. Det bør være andreklassinger, slik at de får være med på turen.
- Man får 1200kr per studie, altså BIT og MIT. Det kan bli kræsje med IT-eks, må sjekkes ut. Online innstiller på at ekskom burde få denne støtten.
- Dette blir satt igang neste uke.

136 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

- Student har forespurt å bytte klassetrinn i systemene, saken behandles, og HS finner det greit å sette han som tredjeklassing.
- Teknologicamp for jenter (Ada) - Online stiller!
- Internasjonale studenter vil ha bruker. Alle skal få.

137 Ukens infomail og ukens poll.

- Gleder du deg til blåtur?
- Infomail: Martin, Linn, Vilde

138 Eventuelt.

- Immballperioden ble litt mye, da det var veldig mye som skjedde i den perioden.
- Taushetserklæringer er under diskusjon, fagkom mener den er alt for generell. Det er enighet om dette, og en ny vil bli formulert av HS ved neste møte.
- Plakater - er dette nødvnedig? Diskuteres som eget punkt på neste møte.
- Plakatinfo må samles på ett sted for å lette prokom. Moderering fra bestillende komite bør skje, men bare på innhold. Arrkom f.eks. vil se teksten, ikke designet, slik at de kan bekrefte at alt er korrekt.
- På kveldstid er det nå lov å drikke alkohol på kontoret. David har fikset, David lager også mal for advarsel om alkohol for større arrangementer. Vinstraff o.l.
- Prokom vil annonsere på nettsiden om abonnerement. Dette er i orden, prokom fikser selv.
- Det diskuteres om HS kan sponse juleborddeltakere med 100.- per pers, slik som før. Marius approves.
- Komitemedaljer vedtaes og deles ut på julebordet, siden dette er helt i avslutningen av semesteret.
- Purring på Online-genseren, den skal bli satt i arbeid.

139 Møtekritikk.

- Folk må sende saker på mail, ikke si ifra til Hanne.